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ANDREW B. KENNEDY 
1723 East Turmont Street 
Compton, California 
771. -21.328

EDWARD B. ICING
1325 Ingraham Street
Apartment 302
Los Angeles, California 90017 
^33-2271

ELAINE ’’LEE" KRAWCZYK 
7085 Oxford - 15A 
389-7234

VICTORIA TABBAH MANSFIELD 
6720g- Raleigh Street 
Hollywood 4, California 
464-4 265

ANITA MC GRATI-I
17100 Rinaldi Street
Granada Hills, California 
363-1673

PHILIP A. MC GRATH
17100 Rinaldi Street
Granada Hills, California 
363-1673

MARJORIE L. MILLSAP
4204 South Bronson Avenue, No. 4 
Los Angeles, California 90008 
296-5^23

NATHANIEL T. MILLSAP
^20-’! South Bronson Avenue, No. A 
296-5^28
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WILLIAM A. MYERS 
7359 Canoga Avenue 
Canoga Park, California 
3^6-5646

KATHRYN GAIL NELSON 
973S Orizaba Avenue 
Downey, California 
923-1136

RUTH ANNA OWENS 
700 South Berendo 
Los Angeles^ California 
386-9335

TERESA ORTEGA
1331 North New Hampshire Avenue 
Los Angeles, California 90005 
333-1'733

COLETTE PAULD
1035^ Meadowbrook Avenue 
Los Angeles, California 
9 39-3503

OLA BELLE PAYNE.
150^1 South Hayworth Street
Los Angeles, California 
939-2952

BARBARA A. PERNICIARO 
3066 West Seventh Street 
Los Angeles, California 
DU 6-0229

OTIS EDISON PIERCE
2722 South Western Avenue 
735-0379
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EVELYN POWE 
1315 West 40th Place 
294-5003

DORIS ANN PUGH
7041 West 41st Place 
Los Angeles, California 
no telephone

KATHY READ
1355 Hilda, Apartment 5 
243-1482

NIEVA SARREAL
292 South Grandview
Los Angeles, California 
387-9061

ROSE SAXON
1756 Winona Boulevard
Los Angeles 27, Californi 
No. 3-3894

ROGER H. SCHUSTER 
2224 Duxbury Circle 
Los Angeles, California 
274-1934

ANTHONY CASAS SINEROS 
320 North Douglas Street 
Los Angeles, California 
MA 4-4679

DAVID MARK STEARN 
1500 Reverwil Drive 
272-5460

90034

^0026
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DAVID EVAN STEVENSON 
4765 Don Ricardo Drive 
295-1^13

RACHEL SUSAN POE
2333 West -Third-'Sireet^ . N"o?. 3^6 
no telephone

LUCY TOMENES
5525 Carlton Way, Apartment. 25 
463-5789

INEZ TURNER 
1129 West 80th 
778-3492

GRACE R. WARE
1441 East 111th Place 
564-2229

NELLIE A. WAZLQ.
700* .S)ath' ferecte Street
Los Angeles., California
DU o-^SSS

GEORGE W. WRIGHT
l'700§- .South Figueroa Street- 
Los Angeles, -California
•748-OOO6

W. J. WOOD 
no address 
627-3011



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/25/68

Mrs f-MARGUETITE SWEENEY., Volunteer Coordinator of the 
KENNEDY for President Committee of Southern California, 
20055 Wells Drive, Woodland Hills, California, telephone 
347~551°} advised as follows by telephone.

Mrs. SWEENEY, who had been previously interviewed 
by SA LESLIE F. WARREN on June 7, 1968, and by SA RICHARD P. 
DOUCETTE on June 8, 1968, was questioned whether she had 
any knowledge of any photographers who reportedly were 
shooting a movie film at the KENNEDY Campaign Headquarters 
5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California on the 
late■afternoon of June 4, 1968. She said that there were 
a number of people taking shots of the interior of the 
headquarters on this and other dates, and that she had heard 
reference made to some Swiss group, but had not made any 
arrangements for them to shoot. She had also heard some 
reference made to a group known as Educational Films and 
knew nothing about such a firm or who may have authorized 
them to film in the headquarters She did recall there was 
a crew of four or five people shooting a film in the head­
quarters and she recalled that it was on June 4, 1968 in 
the mid-afternoon.

The news department at the KENNEDY headquarters 
headed by DICK KLEIN would in all probability know whether 
a specific arrangement had been made for anyone to bring 
a crew of photographers on that or other dates. She did 
not have the address or telephone number for DICK KLEIN, 
but was of the opinion that this information would be 
available at the KENNEDY Headquarters, which she felt was 
currently open on an intermittent basis. Mr. ART SELTZER, 
who had been in charge of the overall campaign in Los 
Angeles, may have some knowledge of any photographic groups 
at the headquarters.

In response to the question as to whether she had 
observed a young girl dressed in a polkadot dress in the

On 6/17/68 at Los Angeles, California piis # Los Angeles 56-156-^-^
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headquarters5 particularly on the afternoon or late afternoon 
of June 4j 1960, Mrs. SWEENEY said that she had no recollection 
of any person fitting such a description. She mentioned there 
were crowds of people in an out of the headquarters and she 
was quite busy doing administrative affairs.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/26/68_____________

MILTON BERLE, Actor, in care of William Morris 
Agency, Incorporated, 151 El Camino, Beverly Hills, California, 
telephone number BR 2-4111, telephoned SA LESLIE F. WARREN in 
response to SA WARREN's attempt to contact him.

Concerning the assassination of Senator ROBERT F. 
KENNEDY, Mr. BERLE said he had attended the Senator KENNEDY 
campaign party on the evening of June 4, 1968 and the morning 
of June 5j 1968. He, at the time of the shooting of Senator 
KENNEDY, was in the KENNEDY suite on the fifth floor of the 
Ambassador Hotel in Los Angeles watching the NBC cameras 
monitoring the crowds in the Embassy Room. It was not a live 
monitor. He did not witness the shooting or the immediate 
aftermath. He had not observed any one resembling SIRHAN 
SIRHAN or .anyone suspicious. Consequently, he said he had 
no information which might be of assistance in this matter.

6/20/68 Los Angeles, California Los Angeles 56—156

SA LESLIE F. WARREN/clp 6/25/68
by_______^ftv__________— ----------------------------------------- Date dictated-----------------------------------
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

4 
?

Date 7/11/68

TED CHABACH, 5712 La Mirada Avenue, Apartment 25,
Los Angeles, California, telephone 462-3421, when called for 
an appointment related the following:

Mr. CHARACH said that he was a freelance communications
(voice man) who worked with some of the freelance recorders 
and photographers including JEFF BRENT of Continental 
Recordings. Concerning himself as a potential witness, Mr. 
CHARACH said that during the actual shooting he was in the 
Embassy Room and did not see the shooting nor did he see 
SIRHAN BISHARA SIRHAN.

Immediately after the shooting, Mr. CHARACH
secured several names of persons in the crowd who claimed 
to have seen the shooting. They are as follows:

GEORGE GREENE, a Negro, phone number 753-3305

JIM LOWE, phone number 296-3506

MIKE WAYNE, who had a Webster phone number, but 
full number or address not obtained due to the 
confusion z

FRANK CONTE, who appeared to be known to one JOHN
MILMAN (phonetic) of the "Los Angeles Times"

CONTE was relating he has seen a "wild eyed man"
running out of the kitchen after the shooting. This statement 
apparently had no connection with revealing a possible suspect 
as it was later confirmed through statements made by persons presen- 
that the man running was attempting to get to a phone to call 
the ambulance. It was not known if CONTE was a first hand 
witness to the shooting or not.

GABOR KADAR, President of Diplomatic Sales, 
309 North Ogden Drive, Los Angeles, 90036, phone 
number 934-2168

On^^^^ ^0S AnSeIesJ California ^to Angeles 56-156 -^y~ 4
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KADAR was a witness to the KENNEDY shooting 
according to the statements he made at the scene when being 
interviewed rather extensively by TV newsmen.

Mr. CHARACH said that automobile bumper stickers 
pertaining to a conspiracy to kill JOHN F. KENNEDY were being 
distributed in the parking lot and around the Ambassador 
Hotel during the Senator ROBERT F. KENNEDY'S campaign party 
by persons not known to CHARACH. The latter obtained oneof these 
bumper stickers which was taken away from him by MORT 
GOODMAN of the Mort Goodman Company, a public relations 
firm which handled the Ambassador Hotel account. GOODMAN 
was in the press room at the KENNEDY party at the time and 
was protesting against the circulization of the bumper stickers.

There has been some hearsay statements around town 
according to Mr. CHARACH that SIRHAN BISHARA SIRHAN.and some 
of his associates ,had about a year ago appeared on a Joe 
Pyne TV Show on Channel 11, Los Angeles, this show at the time 
being produced by MARVE GRAY. This was about the time of the 
outbreak of war in the Middle East.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
7/10/68

TERRY DRINKWATER, news correspondent from the 
broadcasting system in television network news, CBS Television 
City, Los Angeles, telephone QL1-2345, phoned on July 10, 1968, 
in response to attempts to contact him and advised as follows:

Mr. DRINKWATER said that he had covered the ROBERT 
F. KENNEDY Campaign election party at the Ambassador Hotel, 
Los Angeles, on June 4 and June 5, 1968. He, at the time of 
the shooting of Senator KENNEDY., was broadcasting from the 
podium where Mr. KENNEDY had given his speech. Consequently 
he had not observed the shooting of Senator KENNEDY, nor had 
he seen SIRHAN SIRHAN.

Mr-. DRINKWATER covered the ROBERT KENNEDY campaign 
party for ten days in early Apr^l in California and from 
May 20th to May 30th-iln -Oregon .and California. He ’ ’ 
recallection of seeing' STRHAN 'SIRHAN at any time.

On 7/io/63 at Los Angeles, California File # Los Angeles 56-156-^4^^

SA LESLIE F, WARREN/mdm 7/10/68
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
7/10/68

Mr. JACK HEEGER^ formerly of the United Press International 
and now associated with CARL BYOIR and associates, 900 Wilshire 
Boulevard, telephone MA7-6421, phoned on July 9, 1963, following 
attempts to contact him, and advised the following:

Mr. HEEGER stated that he had arrived at the Embassy Room 
of the Ambassador Hotel on the early morning or June 5, 1963, 
about twenty minutes after Senator ROBERT F. KENNEDY had been 
shot. Consequently he was not a witness to the shooting. He 
made certain notes of potential witnesses among persons he en­
countered during the immediate aftermath of the shooting.

Among the names of potential witnesses HEEGER had gathered 
the following included:

"CAP" (LNU) ’
Assistant to Councilman EDELMANT. "CAP" spoke of having 

seen the shooting.

GABOR KADAR who was being interviewed by television newsmai 
and he appeared hysterical while describing the incident of 
the shooting.

RICHARD ROSEN, Studio City, reportedly on KENNEDY 
Campaign Staff, white male, early 20s, 5’3", dark hair. 
Claims he had seen SIRHAN SIRHAN.

CARL UECKER, Captain of waiters, Ambassador Hotel.

MARTIN PATRUSKY, waiter

MAX MINNS,’waiter

• MICHELE LA GUERRE, waiter

NORMAN WEXIER, not known if he actually saw the shooting 
although he was talking in area of Embassy Room, Ambassador 
Hotel about half hour after the shooting. No further description 
recalled. .

On 7/9/63 at Los Angeles, CaliforniaFile # Los Angeles 56-156'
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ROSIE GRIER who struggled with SIRHAN SIRHAN.

JOE HYDE (phonetic spelling) who also reported he 
aided in the capture of SIRHAN SIRHAN. No further description 
recalled.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_________7-/.W________

Mr. ART KEVINj Director of Special Events, KHJ-AM 
RadiOj 5515 Melrose Avenue, Los Angeles, California, telephone 
No. 462-2133) advised the following:

On the morning of June 5> 1968, at the time Senator 
ROBERT F. KENNEDY was assassinated, Mr. KEVIN was on duty for his 
company in the press section in the Embassy Room of the 
Ambassador Hotel in Los Angeles. He was not in a position to 
see the shooting or any immediate aftermath.

Photographs of SIRHAN SIRHAN and his brothers were 
exhibited to Mr. KEVIN. He said he had no recollection of seeing 
any of these persons and had never heard of them prior to the 
assassination.

He had no other information which, in his opinion, 
would have a bearing on the matter at this time. He said he 
would remain alert in the future and advise the FBI should 
anything come to his attention.

On 6/27/68 af Los Angeles, California Fiift # Los Angeles 56-156-^- ^

. SA LESLIES. WARREN/ jmb
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 7A1/68

KAREN KLINE, Volunteer Worker for the Senator ROBERT 
F. KENNEDY campaign, currently working on the KENNEDY Gun 
Control Program at 5615 Wilshire Boulevard, telephone 
937-6380, related the following:

Concerning the identity of a group of singers 
consisting of one female and two male Caucasians and a male 
Negro, eadiin their late teens or early 20’s, who had 
approached KLINE on the podium in the Embassy Room.at the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, during the KENNEDY campaign 
party on June 4, 1968, she stated the following:

KLINE recalled the group of singers, who had asked 
her if it was alright to sing from the podium. She did not 
know who they were and it appeared to be a bunch of kids, 
a pick-up group from the kids who hang around rallies seeking 
to capitalize on them by singing.

She had informed the group that they would not 
be allowed to sing from the podium but there was no objection 
to the group standing on the floor in front of the podium 
and singing. No name or names were used in connection with 
the group during their request of KLINE. The latter had 
no knowledge of who they were or where they could be contacted. 
She had not seen them before and- did not know if they were, 
in fact, an organized group. ■

7/3/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156-A^^7
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 7/11/68

Mr. JEFF BRENT,, employee of Continental News, a 
Division of the Continental Recordings, 15300 Ventura Boulevard, 
Room 211, Sherman Oaks, California, phone 784-5488, advised 
by phone following attempts to contact him for appointment:

BRENT said that he was acquainted with SANDRA 
METTETAL, Reporter of City News Service, and had seen her at 
the Ambassador Hotel during the Senator KENNEDY campaign 
party in the Embassy Room. Both he and "SANDY” had worked at 
the affair.

With respect to himself as a potential witness, Mr. 
BRENT said that at the time of the shooting of Senator ROBERT 
F. KENNEDY, BRI^IT was in the Embassy Room, had not witnessed 
the shooting nor had he been in a position to see SIRHAN 
BISHARA SIRHAN,•who was charged with the shooting.

The dply potential witness BRENT could recommend 
was an acquaintance, TED CHARACH, who works as a freelance 
communications man and who was observed in the Embassy Room 
during the KENNEDY, campaign party. CHARACH has telephone 
number 462-3421.

7/9/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date---------7/11/68------------------

SANDRA METTETAL, Reporter., City Newspaper Service, 
41? South Hill Street, Los Angeles, advised the following by 
phone on July 3j 1968:

With respect to details on a.group of singers, who 
SANDRA had observed in the Embassy Room during the Senator 
ROBERT F. KENNEDY campaign party, SANDRA described them as 
being in their late teens or early 20's. The group, consisting 
of one female and two white male Caucasians and one male 
Negro, had approached SANDRA, who was standing on the podium 
in the Embassy Room where Senator KENNEDY was to speak. 
The group did not appear to have a name but asked SANDRA 
if it would be okay to get upon the podium and sing. SANDRA 
said she would not have the authority to authorize the request 
and referred them to someone on the KENNEDY staff nearby. 
These singers were dressed in white sweaters and orange 
trousers. When last observed the group was talking to KAREN 
KLINE of the KENNEDY campaign staff. KLINE is currently 
working at the former Senator KENNEDY Campaign Headquarters at 
5616 Wilshire Boulevard, Los Angeles. The work is presently 
devoted to gun control.

SANDRA continued that she had no information as to 
the identity to the group of singers or where they may be 
located. Further, she did not know whether they would be 
potential witnesses or not.

A person observed on the podium during the 
KENNEDY campaign party in the Embassy Room was a male 
Caucasian in his early 20’s, who was employed by .Continental 
Recordings. He had recording equipment and was believed to have 
a press pass. His name is not known to SANDRA but he had 
been observed driving a large white automobile with large blue 
lettering "Continental Recordings."

On 7/3/68 at Los Angeles, -Califomna___ File #Los Angeles 56-1^6.<^ ^^
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/23/63
Date _________________________

Mr. JERRY ALIEN SIMS, 13048 Cornish Crest Road, Whittier, 
California, a free lance cameraman, telephone No. 944-6822, 
phoned the Los Angeles Office of the FBI and stated that the 
FBI in New York City had been attempting to locate him for inter­
view as a potential witness in the shooting of Senator ROBERT 
KENNEDY.

Mr. SIMS said that he was in the Embassy Room of the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, at the time that Senator KENNEDY 
was shot and that he did not see the shooting nor did he 
see SIRHAN SIRHAN at any time.

Mr. SIMS had toweled with the Senator ROBERT KENNEDY 
Campaign Party in Indiana,-’Oregon, Northern California and the 
Los Angeles area and he had no recollection of having ever seen 
any person who he thought might be SIRHAN SIRHAN.

■'^. SIMS .said that he was a co-operator of two corpor­
ations in Xew;YOffc City, "Simthing" Company and Fortune Cookie 
Films, 630 9-th..-A:venue. Suite 411, New York City, New York. If it 
was ever desired to contact him, he could be reached either at 
a call service-.telephone No. in New York City, JU 6-6490 who 
would know his whereabouts at all times, or at his above residence 
phone. SIMS claimed to do contract work for the Columbia Broad­
casting System.

„ 7/18/63 Los Angeles, California Los Angeles 56—156
On-------------------------- at--------------------------------------------------------- File #
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date L^Z5_________________

Mr. CLETE ROBERTS, Newscaster and ' co-owner of 
USTV News^ Suite 217^ 6922 Hollywood Boulevard, Los Angeles3 
California, telephone number 469-7789, advised the following:

With respect to the matter of the name CLETE ROBERTS 
appearing in a notebook found among the possessions of 
SIRBAN SIRHAN by the Los Angeles Police Department (LARD), 
Mr. ROBERTS said that he was aware of this fact.

Mayor SAMUEL YORTY had, in a telecast, mentioned 
that CLETE ROBERTS' name had been in a notebook which 
resulted in YORTY being further interviewed at Sacramento, 
California-; by newsman ROBERT SIMMONS; YORTY being asked 
to further comment on exactly what had appeared in the 
notebook with respect to the name CLETE ROBERTS.

All.-that Mr. ROBERTS had been able to ascertain 
was that his name and some- mention of the City of Eilot 
had appeared -in the book. He mentioned that Eilot, in 
Israel, was the sister city of Los Angeles, California.

Mr. ROBERTS said that he had visited the Middle 
East on several occasions. In 1/1 and 1956,‘he had done 
television and radio shows in Israel. Previously as a war 
correspondent-for the American Broadcasting Company in 
1945 he had been in this area.

. Mr. ROBERTS was of the opinion that, the basis for 
his name appearing in the notebook in question was a tele­
vision special aired over Columbia Broadcasing System in 
this countryj which he did on the Middle East war in June, 
1967, from Israel. This broadcast had portrayed the position 
of Israel in-the war with the Arab nations. Mr. ROBERTS 
said that he had not been able to get any information from 
the Arabian countries which would have stated their pcsition 
in the war. This was in spite of his attempts to interview 
certain officials of the Arabian countries involved in the 
war at that time.

On 6/27/68____ atLos Angeles, California FiiP aLos Angeles 56-156-Wc Ms'
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Mr. ROBERTS said that he had not received any 
threats as a result of his broadcasts on the Middle East 
war in June, 1967. He said on two occasions he had been 
approached while eating in restaurants by persons believed 
to be of Arabian descent who had remarked to him that they 
did not like the broadcasts he made in June, 1967, as it 
was one-sided in favor of Israel.

Upon examination of photogfAphs of SIRHAN SIRHAN 
and his brothers, Mr. ROBERTS said that he had no recollection 
of ever seeing any of these individuals at any time and had 
not heard of them until the shooting of Senator ROBERT F. 
KENNEDY.
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Date__________________________

6/11/68

Mrs-MARGUERITE SWEENEY.housewife, 20055 Wells Drive, 
Woodland Hills, California, telephone Number 347-9910, related 
the following:

Mrs. SWEENEY said that she had been in charge of the 
office work at the Campaign Headquarters of Senator ROBERT F. 
KENNEDY, 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, from the time 
it opened in March 1968, until the evening of June 4, 1968. 
She said that during this period she had no recollection of 
observing any volunteer worker or any person at all who, in 
her opinion, resembled the photographs of SIRHAN SIRHAN that 
had been published and who had been arrested in connection with 
the shooting of Senator KENNEDY.

Photographs of SIRHAN SIRHAN taken by the Los Angeles 
Police Department on June 54 1968, were exhibited to Mrs. SWEENEY, 
who further confirmed her opinion that she had no recollection 
of seeing SIRHAN SIRHAN at any time other than pictured on 
television and in the newspapers.

Mrs. SWEENEY related that three volunteer workers 
at the Headquarters had reported that they had thought that 
they had seen a person closely resembling SIRHAN SIRHAN at the 
Headquarters within the past few days. They wer^ELLENtRE 
SEVERSON, who worked on the information desk; who
was an office assistant, and WILLIAM HENEBRY, who had worked 
in the department correlating telephone calls and transportation.

Following the announcement that SIRHAN was of Jordanian 
descent, there was speculation among some of the volunteer workers 
that a Mr. KHAIBER KHAN may have known SIRHAN. Mr. KAHN, as well 
as a number of young persons of student age, whom he brought in 
for volunteer work, appeared to be of Middle East extraction. 
They were dark and had features common to the Arabian and adjoining 
countries.

Mr. KHAN, age 50 to 55 years, claimed birth in Persia. 
He had a dark complexion, a large head, strong facial features, 
dark graying hair, heavy shoulders, and a stocky build. He is 
about 5t8li in height.______ .________ ___________________________________

On 6/6/68 at Los Angeles, California Fj|e # Los Angeles 56-156
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She said Mr. KHAN broutht in a number 
of persons who reportedly were students who worked as volunteer 
workers in the campaign. There were usually six or seven at a 
time and they had been given telephoning assignments. Mr. KHAN 
did not handle any specific assignment but more or less correlated 
the activities of the persons that he brought in.

Mrs. SWEENEY recalled that Mr. KHAN had brought in 
one girl he claimed to be a relative. She was on crutches, 
and Mr. KHAN had a splint or cast on his arm. All volunteer 
workers were registered and in all probability a record of the 
workers brought in by Mr. KHAN would be among those retained 
by the KENNEDY Headquarters. Sone of the registrations for 
volunteer workers had been placed on cards;, others had registered 
on long sheets of paper. JUNE ISACKSON, who lives on Malcom 
Street in West Los Angeles and has telephone Number 474-5239, had 
access to the records at the KENNEDY Headquarters; now closed, 
and should be contacted if it is desired that these records be 
examined.

Mrs. SWEENEY continued that Mr. KHAN had related during 
some of their limited conversations with her that he was acquainted 
with Senator KENNEDY and that he was known for his support of- 
Senator KENNEDY'S policies. This resulted in some objection to 
his support of Senator KENNEDY by the Shah of Iran but no 
elaboration was made on this statement.

The only address that Mrs. SWEENEY ever had on Mr. KHAN 
was 1O554| Wilshire Boulevard. He furnished a telephone Number 
of 475-1849. He also mentioned that he was known as "GOODEY" 
and his friends called him "GOODEY". She said that she understood 
that the volunteer workers brought in by Mr. KHAN had also used this 
Wilshire Boulevard address on the records.

Mrs. SWEENEY commented., after examining a photograph 
of SHARIF BISHARA SIRHAN, taken December 18 1963, and of ADEL 
SIRHAN, taken June 5; 1968^ both brothers of SIRHAN SIRHAN, that 
she had no recollection of seeing at any time the individuals in 
these photographs.
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Mrs. ELLENORE SEVERSON, also known as Mrs. Bertol 
Charles Severson, housewife, 12409 Helena Street, Los Angeles, 
telephone number GR 6-2909, related the following:

Mrs. SEVERSON said that she, a member of the 
California State Central Committee of the Democratic Party, 
had been active in the Senator ROBERT F. KENNEDY Campaign 
Headquarters at 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, during 
the past two weeks. She served on the information desk at 
the headquarters which was located opposite the front entrance.

On June 2, 1968, she noticed one of the volunteer 
workers who showed up at the headquarters and who furnished 
the name of KHAIBAR KHAN, 10554J Wilshire Boulevard, Los 
Angeles, appeared to be of Middle East descent. KHAN was in 
and out of the headquarters until closing time on June 4, 1968. 
It was noted that he, during this period at different intervals, 
brought in a number of young persons of student or immediately 
post-student age to do volunteer work at the headquarters. The 
majority of them worked in the telephone department. All of 
these persons brought in by Mr. KHAN appeared to be of Middle 
East descent.

Mr. KHAN, in registering these various individual 
volunteer workers had them furnish the address of 105541 
Wilshire Boulevard. There must have been approximately 20 
of these workers who Mr. KHAN brought in.

On Sunday, June 2, 1968, at about 2:00 p.m., 
Mrs. SEVERSON noticed a young man standing just inside the 
entrance to the headquarters and Mr. KHAN was talking to 
Mrs. SEVERSON^^^th^inf  ormation desk. One of the volunteer • 
workers, asked the young man if he could help
him, whereupor^the young man standing by the door reportedly 
told ^^^^^|that "I’m with him" pointing towards 
Mr. KHAN.

6/6/68 Los Angeles, California _ , Los Angeles 56-156 -wL
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Mrs. SEVERSON said that she had seen pictures of 
SIRHAN SIRHAN, who had been arrested for the shooting of Senator 
KENNEDY and she was of the opinion that the young man ' she 
had seen in the office near the front door on Sunday afternoon, 
June 2, 1968, was in fact SIRHAN SIRHAN.

Photographs of SIRHAN SIRHAN which were taken by the 
Los Angeles Police Department on June 5, 1968, were exhibited 
to Mrs. SEVERSON who stated in her opinion that the photographs 
exhibited to her very closely resembled the young man mentioned 
above and in her opinion, "It was him". She did not recall 
seeing this young man in question at any other time during her 
work at the headquarters.

Mrs. SEVERSON suggested that BILL
HENEBRY, a volunteer worker who spoke Arabic and appeared 
to converse with Mr. KHAN at the headquarters, and Mrs. 
MARGUERITE SWEENEY who was in charge of the headquarters, 
be interviewed.

Mrs. SEVERSON said that the only other thing that 
she could recall which might have a bearing on the matter was 
that on June 2, 1968, she had an itinerary for Senator KENNEDY 
for that date lying on her desk .. Shortly after the 
young man and Mr. KHAN were in her area, this itinerary was 
missing and she never did recover it after making considerable 
inquiry among other volunteer workers. This itinerary sheet 
was a mimeograph form, was not issued to the public, there 
were very few copies, and it was restricted to field personnel 
at the headquarters. A new itinerary for Senator KENNEDY was 
issued each day.

Mrs. SEVERSON described Mr. KHAN as being a male 
Caucasian of Middle East descent, dark complexion, about 
five feet eight inches to five feet nine inches, stocky build, 
age in 40s or early 50s. He had dark hair, slightly graying, 
which he combed straight back. His nose was slightly Semitic 
and of medium size, slightly aquiline. He was muscular, had 
an athletic build, and claimed to have had a large group of 
sport supply stores and specialized in golfing. He had a splint 
on one arm which he claimed to have broken during a fall playing
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tennis. He spoke with a heavy accent although claimed to have 
studied English in England. He reportedly had been born in 
Istanbul and was an Iranian by birth. He claimed to have 
a daughter going to high school in the United States and to 
have come out from New York City to aid Senator KENNEDY's- 
campaign in the Los Angeles area.

Mrs. SEVERSON recalled that in one instance, a young 
girl approximately 23 years of age, dark hair, fair complexion, 
attractive, well built, of apparent Middle East extraction, 
appeared with Mr. KHAN at the headquarters. She was dressed in 
a stylish manner and was on crutches. One leg was held up 
although not in a cast or splint. When this young girl and 
Mr. KHAN appeared, on exact date not recalled, the young girl 
signed a name and address at which point Mr. KHAN stated, 
"Don’t use that address. Use the 10554? Wilshire Boulevard 
address". The original address was crossed out and the latter 
address submitted. Mrs. SEVERSON said that Mr. KHAN had on 
occasion been bringing the young volunteer workers to the 
information desk to register and had asked Mrs. SEVERSON to 
print the names for him as he was unable to write. She 
recalled that all of the names were of names usually 
associated with people who live in the Middle East section 
of the world.

Later Mrs. SEVERSON telephoned the Los Angeles Office 
of the FBI and stated that she had,on this date at 12:27 p.m., 
been watching CBS news over KNXT, Channel 2, Los Angeles, on 
television and during a pan shot of the crowd at the Los Angeles 
International Airport at the time Senator KENNEDY’S body was 
being taken to New York, she observed in this television shot 
a man wearing a white shirt ^ believed to have been one of the 
persons who Mr. KHAN had brought into the Senator KENNEDY 
headquarters.
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Mr. KHAIBAR KHAN, who was previously interviewed 
in this matter, phoned the Los Angeles Office of the FBI 
July 5> 1968, and asked he be contacted by SA LESLIE F. WARREN 
at telephone number 474-4561 extension 242.

Upon returning Mr. KHAN's call, he advised the 
following:

Mr. KHAN said he wanted to report that he had been 
arrested by the Immigration and Naturalization Service (INS) 
Los Angeles, on June 27, 1968, and was being held for a 
deportation proceedings. He was in jail several days and 
is currently out on $4,000 bail. A deportation hearing is 
scheduled at INS, Los Angeles, July 19, 1963. DAVID CARLINER, 
901 Warner Building, Washington D.C., was the attorney representing 
Mr. KHAN in the proceedings.

Mr. KHAN said he had also been interviewed by two 
detectives from the Los Angeles Police Department (LAPD) on 
June 27, 1968, as a potential witness in the shooting of Senator 
KENNEDY. Mr. KHAN stated he furnished the information to the 
police detectives about his working as a volunteer worker in 
the Senator KENNEDY campaign headquarters of Los Angeles, 
June 1 through June 4, i960, and had thought he had seen SIRHAN 
SIRHAN.at these headquarters on June 4, 1968, his opinion being 
based on a photographic identification.

The LAPD, according to KHAN, wanted him to take a 
lie detector test and also wanted to arrange for Mr. KHAN 
to personally observe SIRHAN SIRHAN at the Los Angeles County 
Jail in an attempt to conf irm .“that he’.had seen 
■SIRHAN SIRHAN at the KENNEDY headquarters. Mr. KHAN declined 
to take the test or go to the jail advising the police that 
he wished to consult with his attorney before taking such 
action.

7/5/68 Los Angeles, California
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PHILLIPS KHAN., Assistant to the manager, Culver 
Theatre, 9820 West Washington Boulevard., Los Angeles, phone 
838-3124, was contacted by phone when agent was at the 
apartment of his mother, Mrs. TALAT KHAN, 10554? Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, California, in an attempt to locate 
his father, KHAIBAR KHAN.

PHILLIPS was advised his father was reportedly 
working in the Los Angeles headquarters of Senator ROBERT Fo 
KENNEDY during the period SIRHAN SIRHAN, charged with 
shooting Senator KENNEDY, reportedly had teen seen in the 
headquarters. It was desired to show photographs of SIRHAN 
to KHAIBAR KHAN. Further, Mrs. KHAN had said PHILLIPE had 
teen in the campaign headquarters within the past few days as 
a volunteer worker.

PHILLIPE was asked if he knew where his father could 
be reached as it had been ascertained from his mother that his 
parents were divorced and Mr. KHAN did not live with PHILLIPE’s 
mother. He claimed his father did not disclose his address 
but called his mother at number 475-1849 frequently and a 
message could be left for the father at her place.

PHILLIPE said he had been in the KENNEDY campaign 
headquarters as a volunteer worker in Los Angeles, June 4, 
1968, and he had seen photographs of SIRHAN on television and in 
the press. He had no recollection of ever seeing SIRHAN in 
the headquarters ox* elsewhere and had never heard of SIRHAN 
before he was charged with shooting Senator KENNEDY.

n6/7/68 af Los Angeles, California Fife^ Angeles 56-156 ^ $3

k^A LESLIE F^WARREN/pjc Date dictate<6/12/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It 4s the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 1-25-60) EDERAL BUREAU OF INVESTIGA

Date________ 2_____________________

6/11/68

Los Angeles advised as follows;

Mr. said that for several days before the
California Primar^Elections on June 4, 1968, he had been a 
volunteer worker at Senator KENNEDY'S Campaign Headquarters 
at 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles. He said that he had 
seen a young man at the KENNEDY Headquarters who he possibly 
believed to be SIRHAN SIRHAN who had been arrested for shooting 
Senator KENNEDY. He claimed that he had seen this young man 
on June 2, 1968, at about 2:00 p.m. and that this person had come 
into the headquarters and was standing by the front door at the 
same time a Mr. KHAIBAR KHAN, who had been doing some voluntary 
work at the KENNEDY Headquarters, was standing at the information 
desk which is located near the front door at the headquarters. 
Mr. KHAN had been bringing in a number of young people as 
volunteer workers, all of whom appeared to be descendants of 
people who resided in the Arabian countries of the Middle 
East. Mr. KHAN, himself, appeared that he may have been from 
the Middle East and reportedly was from Iran.

Mr. continued that he had asked the young
man who was standing by the door on June 2, 1968 if
he, could help him, whereupon the young man replied,
"No unanJ^you. I’m with him" and pointed towards Mr. KHAN.

Mr. Hlsaid that this young man was possibly around 
headquarters that afternoon $ut that this was the only time 
that he could recall seeing him.

Photographs of SIRHAN SIRHAN taken by the Los Angeles 
Police Department on June 55 1968 were exhibited to Mr. 
who voiced the opinion they were photographs of the person who 
he believed to be identical to the aforementioned young man 
who was in the KENNEDY headquarters on June 2, 1968 at 
approximately 2:00 p.m.

On 6/6/68 nt Los Angeles, California File ft L°s Angeles 56-156 ^
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Mr. mMsaid that 'he had, since the shooting of 
Senator KENNEDY, discussed the possibility of SIRHAN SIRHAN 
having been in the KENNEDY Headquarters, with Mrs. ELLENORE 
SEVERSON who had been on the .information desk at the headquarters
at the time and they both had been of the opinion that there 
was a strong possibility that SIRHAN SIRHAN had been in the 
headquarters and that he might possibly be known to Mr. KHAN.

^^MH said that Mr. KHAN-appeared to be a man 50 
years of age, five feet ten inches in height, stocky build, 
dark hair, fairly dark complexion, large forehead, wore 
"snappy clothes" and had a.plaster cast on one arm.

Mr. noted that a young girl on crutches
had been in the company of Mr. KHAN on one or two occasions 
between June 2, i960, and June 4, 1968, at the KENNEDY 
Headquarters. She had no cast on her leg which appeared to 
be normal jin appearance and on one occasion she came in alone. 
It was noted that she was driving a blue car of the Camaro 
type which had a large KENNEDY sticker on the side. She 
appeared to be in her early 20s, five feet three inches in 
height, fair complexion, dark hair, slight build.

Mr. related that he had learned from
Mrs . SEVERSON uh^^an itinerary sheet for Senator KENNEDY 
for June 2, 1968 had turned up missing. There was suspicion 
that .maybe Mr. KHAN had taken it as he was known to have been 
standing near her desk just before it had been missed.

Mr.|HHsaid that all of the voluntary workers 
brought in by Mr. KHAN reportedly furnished the same address 
as Mr. KHAN but he could not identify them.’ He was of the 
opinion that their names would be on the registrations of 
volunteer workers in the KENNEDY Headquarters.

Mr. examined a photograph of SHARIF BISHARA
SIRHAN, taken December 18, 1963, and of ADEL SIRHAN,taken 
June 5, 1968, both brothers of SIRHAN SIRHAN. Mr. said
he had no knowledge of seeing anyone resembling either of these 
brothers around the Senator KENNEDY Campaign Headquarters or 
elsewhere. '



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/25/68

Date _______________

Mr. JIM FLOOD, Director of Public Relations and
Advertising for Jerry Lewis Films, in care of Columbia 
Pictures Corporation, 14.38 North Gower Street, Los Angeles, 
California, telephone 469-8211, advised as follows by 
telephone:

Mr. FLOOD said he was calling in response to
SA LESLIE F. WARREN’s attempt-to contact JERRY LEWIS, actor 
and head of Jerry Lewis Films,, who was currently out of the 
country and was expected track -sometime the coming week. FLOOD 
said he was present when JERRY ‘'LEWIS had, on June 5^ 1968, 
telephoned the Los Angeles FBI 'Office concerning a call which 
LEWIS had received from one FRANK CULLEN. The latter, who 
claimed to be a security guard at the Sportsman's Lodge, had 
called LEWIS snd requested that LEWIS pass information, 
furnished by him, to PETER LAWFORD, actor, who is currently 
associated with JERRY LEWIS in a film. In substance, FRANK 
CULLEN had claimed that he had seen the suspect,identified 
in the papers and on-television as SIRHAN SIRHAN, on an elevator 
with Senator KENNEDY sometime during the latter's campaign in 
California. No further details were given by CULLEN to LEWIS, 
further that LEWIS had remarked he did not know FRANK CULLEN 
or vouch for the veracity of CULLEN'S story-.

FLOOD'.said that it was his opinion that CULLEN was
probably'referring to a fund raising dinner and cocktail party 
at $250 per. plate, which was held at the Sportsman's Lodge, during 
the latter pert of March 1968, attended by Senator ROBERT F. 
KENNEDY. FLOOD said he was not acquainted with anyone by the 
name of Fi^NK CULLEN, but the latter may have been a security 
guard with'.the KENNEDY party or known to them, if not known 
at the Sportsman's Lodge.
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Mr. JOSEPH GARSON, Night Auditor, Sportsmen’s 
Lodge Hotel, 12825 Ventura Boulevard, North Hollywood, 
California, telephone number 769-4700, residence 203 South 
Bushnell Street, Alhambra, California, telephone number 
576-1976, advised the following:

Mr. GARSON said he recalled the evening of March 24, 
1968, during an appearance of Senator ROBERT F. KENNEDY 
at the Sportsmen’s Lodge Hotel to give a campaign speech. 
Mr. KENNEDY had arrived at the hotel around 7^00 P.M. 
on March 24, 1968, and had been assigned Room 508. Mr. 
GARSON, at the time, was working on the front desk in the 
hotel lobby.

Mr. GARSON had, shortly after Mr. KENNEDY’S 
arrival, been asked to aid a Mr. FRANK CULLEN to act as 
a security guard outside the room of Senator KENNEDY on 
the fifth floor. Mr. GARSON'S attention was called to a 
young man who appeared on the fifth floor and wanted to 
take a photograph of Senator KENNEDY, and when advised that 
he would be unable to, he became very persistent.

Following attempts by Mr. CULLEN and Mr. GARSON 
to get the young man to leave the fifth floor, Mr. GARSON 
asked the young man if he were a guest at the hotel. 
When the young man said no, Mr. GARSON advised him that 
if he did not leave, the police would be called. The young 
man then left the corridor, but was observed riding up and 
down the elevator periodically, apparently checking to see 
if Mr. KENNEDY was available for photographing. The last 
time Mr. GARSON saw the young man in question was approximately 
one half hour later after first seeing him. The young man 
at this time was standing in the lobby of the hotel near the 
elevator and appeared to be with a young girl. They were 
standing together and away from a crowd of people who had 
gathered in the lobby waiting for Mr. KENNEDY to appear.

6/27/68 Alhambra, California Los Angeles 56-156^^7^%
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The young man in question had on one occasion 
observed Senator KENNEDY on the fifth floor when the Senator 
had appeared at the door of his room making inquiry about 
certain cufflinks which had been misplaced.

One of the remarks made by the young man seeking 
a photograph of Senator KENNEDY was "If I don't get him 
now, I'll get him later," which Mr. GARSON felt had reference 
to the taking of the photograph.

Mr. GARSON, who said he had never seen the young 
man or the young woman before, described them as follows:

Sex
Race
Age
Height
Build
Weight 
Hair

Clothing

Complexion
Characteristics

Male
Caucasian
Early 20's 
5'8" 
Slender 
140-150 pounds
Dark brown, slightly 
wavy, well combed
Wearing dark brown 
suit and tie
Dark
Possibly Italian or
Middle Mediterranean; 
neat, clean cut;
very articulate;
In opinion of Mr. GARSON, 
a young college student; 
possibility that young 
man wore eyeglasses 
(although GARSON could not 
be sure)

The young girl observed with 
above young man:

Sex 
Race 
Age

Female 
Caucasian 
Early 20rs
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Hair
Figure

Light
Medium, well proportioned

No further description recalled.

Following an examination of a photograph of SIRHAN 
SIRHAN and his brothers, Mr. GARSON said he had no recollection 
of seeing these individuals before and had not believed any 
had been the young man which he described above. The one 
coming closest to the young man in question was a photograph 
of MUNIR SIRHAN shown wearing glasses; however, in examining 
another photograph of MUNIR without glasses, was of the opinion 
that the young man was definitely not MUNIR.
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was contacted during
tudent 
phone

.... ---- .... --------- father, KHAIBAR KHAN, to show
the latter some photographs of SIRHAN SIRHAN, charged with 
shooting Senator ROBERT F. KENNEDY. SIRHAN reportedly had 
been seen in the KENNEDY Los Angeles Campaign headquarters 
where Mr. KHAN was known to have
few days.

worked during the past

^H said ^^Hfather 
parents were divorced but he had 
and a message would be given him

did not live here as H 
frequent telephone contact here 
when he called.

^^■^^followingexamination of photographs of 
SIRHAN shown to said ■ had never known or seen this 
person and had never heard of SIRHAN until charged with the 
shooting of Senator KENNEDY. i^Hhad been in the Los Angeles 
KENNEDY campaign headquarters on June 3? 1968, as a. volunteer 
worker, and had not seen anyone resembling him there.
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Mr. MARK HARLIGj Manager of Sportman's Lodge Hotels 
12833 Ventura Boulevard, North Hollywood., California, 
telephone 769-4700, advised as follows:

Mr. HARLIG said that during a fund raising dinner 
and cocktail party on March 24, 1968, held at the Sportman's 
Lodge, which featured an appearance by Senator ROBERT F. 
KENNEDY, no security guards had been hired by the hotel or the 
lodge ., He had no knowledge of a security guard being hired 
by the KENNEDY party. He also had no knowledge of any 
individual by the name of FRANK CULLEN, reportedly a security 
guard at the Sportsman's Lodge. He mentioned that the lodge 
and hotel did not have a security squad staff and rarely did 
th^hire one. Frequently organizations who have conventions 
or affairs at the hotel and lodge hire their own security 
guards.

During the aforementioned KENNEDY party, a large 
number of people apparently got word of it and showed up at the 
hotel and lodge in an apparent attempt to observe Senator KENNEDY. 
They were all over the hotel and grounds.

Photographs of SIRHAN BISHARA SIRHAN and his brothers, 
ADEL, SHARIF and MUNIR were shown to HARLIG, who commented he 
had no recollection of seeing these individuals around the hotel 
or lodge during'the.<KE^ party on March 24, 1968 or any other
time. The other logical employee to whom the photographs should 
be shown is Bellman BOB LOCHRIE, who was on duty and was in a 
position to see anyone hanging around the hotel when Senator 
KENNEDY was there on March 24, 1968. •

Concerning persons in the KENNEDY party, who may have 
hired a security officer or otherwise, know who may have observed 
persons around the hotel at the time, they could probably be 
identified through JERRY BRUNO, who was an advanceman for the 
KENNEDY party about a year ago and may still be connected with 
them. No specific address was available for JERRY BRUNO 
according to Mr. HARLIG.

On 6/17/68 at North Hollywood, Califor^g # Los Angeles 56-156
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Mrs. JACKIE LAWRENCE, Manager of Banquet Department, 
Sportman's Lodge, 12833 Ventura Boulevard, North Hollywood, 
California, Telephone TR 7-9846, advised as follows:

She was unable to identify anyone by the name of 
FRANK CULLEN, reportedly a Security Guard at the Sportman's 
Lodge She mentioned ihat this lodge did not employ a 
security guard as such There were numerous security guards 
employed at the lodge from time to. time by organizations 
who utilize the facilities of the,Sportman s Lodge Hotel and 
Restaurant.. The specific organization would have to be 
identified, together with the date, to establish who may have 
been hired.

With respect to the fund raising dinner and cocktail 
party, at $250 a plate, attended by Senator ROBERT F. KENNEDY, 
it was held on the evening of March 24, 1968 at the lodge, 
from approximately 8:00 p.m until 11:30 p.m. Mr. PIERRE 
SALINGER had made the original contact and reservations for 
the lodge for this affair...-• ;Sena£pr KENNEDY had stayed in 
the adjoining hotel and had Arrived at the party at 
approximately 9:30 p.m ^r-'T^ He came in through
the kitchen to the dining area where he ate dinner and 
subsequently went into the. cocktail party area, which was 
behind a glass partition. Approximately 300 people, who were 
not invited to this affiar, which'was rather confidential and 
attended by a group of prominent., supporters of Senator KENNEDY, 
had gathered around the hotel and,in the lodge for the purpose 
of observing Senator KENNEDY.‘ When Senator KENNEDY observed 
this crowd of people standing outside the glass partition, he 
ordered the. partition- Bexopeped and invited all the people 
into the party, much to the. surprise of those present.

As far as the Sportsman's Lodge and Hotel were 
concerned, they did not hire any security guards for this 
occasion and as far as she knew the KENNEDY party had not 
hired any outside guards, at least she had not been so advised.

On 6/17/68 pt. 'North Hol 1 ywood ,_Gal iJ*o.rnFfle # T.os Angelas 56-156
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BARBARA RUBIN, also known as Mrs. Lon Bruce Rubin, 
housewife, 5925 Glade Avenue, Woodland Hills, California, 
telephone 883-2133; related the following:

She and her husband had gone to the Embassy Room at 
the Ambassador Hotel, Los Angeles, California, shortly after 
midnight on June 5> 1968. The purpose was to join the campaign 
party of Senator ROBERT F. KENNEDY. They were unable to get 
into the Embassy Room through the main entrance, as it was full. 
They found that by going through a kitchen area, off this room, 
they could enter1 the Embassy Room without being challenged. 
There were only three people in the kitchen when she and her 
husband entered. They were all dark complected men, two of 
whom appeared to be kitchen workers as they were moving about. 
One was tall and the other short. The third man, slight of 
build, was just standing against the wall in about the middle 
of the kitchen. She did not note details of his dress but did 
note this third man did not appear to be a kitchen worker.

M$s^ RUBJN and her husband went on into the Embassy 
■■Room just as "Senator ROBERT KENNEDY was finishing his speech. 
They had arrived at a point a few feet from the podium where 
■Senator KENNEDY was standing when he made some remark about 
•Mayor SAM YORTY of Los Angeles, which ended his speech. Senator 
KENNEDY then started for the kitchen. Mr. and Mrs. RUBIN 
.followed him. They were separated by the pressure of the crowd 
near the kitchen door and Mrs. RUBIN followed the KENNEDY party 
into the kitchen. Mr. RUBIN got trapped and did not get 
into the kitchen.

Mr. PAUL SCHRADE was right behind Senator KENNEDY and 
Mrs. RUBIN was behind Mr. SCHRADE when she suddenly heard three 
shots followed by five quick shots. She realized someone was 
shooting in her direction but she could not see who it was, as 
Mr. SCHRADE was taller than she.. She, at this point, "hit the 
floor" along with a young blonde woman, and kept her head down 
until she felt the shooting had stopped. She saw people go down 
on the floor and briefly saw Mr. KENNEDY on the floor. When she
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got up she ran out of the kitchen to join her husband. She 
hid behind things until she found her way out as she did not 
know whether or not there might be more shooting.

The Los Angeles Police Department had questioned
Mrs. RUBIN briefly after the shooting, asking her if she had 
seen the shooting. She replied "no" and was not questioned 
further.

Mrs. RUBIN had appeared on television but was not
interviewed. She was standing near the door of the Embassy 
Room when the television news cameras picked up an interview 
being conducted of a Negro doctor who had been at the scene. 
There had been some comment in news programs and in the press 
of.a -couple being sought for interview, exact source not 
recalled. She was of the opinion the descriptions furnished of 
the couple being sought and apparently seen in the kitchen area 
before the shooting generally fit that of her and her husband.

Mrs. RUBIN described herself as a white female, 33 
years of age, 51 5", wearing two-inch heels, olive complexion, 
135 - 1^0 pounds, dark shoulder length hair worn bouffant style, 
dark eyes. She was wearing a white dress with red belt sash 
and a bright red and white checkered jacket. She, at times, 
carried the jacket.

She described Mr. RUBIN as a white male, 6’, 185
pounds, 35 years of age, broad shoulders. He was wearing a 
navy blue blazer and gray slacks.

Mrs. RUB1N furnished a photograph of herself taken in
March 1968, which she said could be used for further1 identificatio. 
if desired. The photograph need not be returned.

Following examination of photographs of SIRHAN SIRHAN
and his brothers, Mrs. RUBIN was of the opinion that the photograph 
of SIRHAN SIRHAN resembled the person she had seen in the kitchen



standing against the wall about five to seven minutes before 
Senator KENNEDY finished his speech. She had not noted the 
man in question in the kitchen closely enough to make a positive 
identification. She had no recollection of seeing any of the 
brothers of SIRHAN SIRHAN at any time.
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Mr. DALE ROBERTSON, television and film actor, 
lOBOl Winnetka Avenue, Chatsworth, California, furnished 
the following information:

In connection with his breeding of horses, Mr. 
ROBERTSON said that he had, in the past, stabled some of 
his horses at the Corona Breeding Farm at Corona, California 
owned by actor DESI ARNAZ. ROBERTSON has also stabled 
horses at the Futura Farms, which is located near Lake 
View, California, which is between Riverside and Hemet.

Mr. ROBERTSON had not employed any exercise boy 
and had no recollection of ever seeing SIRHAN SIRHAN., who 
had been charged with shooting Senator ROBERT F. KENNEDY. 
He mentioned he had been contacted by a representative 
of "Life" magazine on June 10j 1963.5 who claimed to be 
doing a story on SIRHAN SIRHAN. Further, the latter alleged 
that SIRHAN SIRHAN had approached DALE ROBERTSON one time 
during a public horse sale and had asked ROBERTSON for 
a job.

Mr. ROBERTSON claimed that he had no recollection 
whatsoever of SIRHAN SIRHAN asking him for a job; in fact, 
only one young man, SHAWN CORBETT, had asked him for a job 
under similar circumstances and he had hired this young man 
who was still in his employ. He mentioned that in stabling 
his horses at the aforementioned farm he paid a flat fee 
and did not have anything to do with the hiring of any 
personnel who may have been employed at those farms.
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Mr. FRANCIS D. CULLEN, also known as Frank Cullen, 
455$ Laurel Canyon Drive, North Hollywood, California, 
telephone 761-2537, furnished the following information:

Mr. CULLEN said that he was 62 years of age 
and a motion picture grip by occupation, having worked 
at various motion picture studios in the past, and was 
currently unemployed due to health.

During the 1964 presidential campaign of JOHN F. 
KENNEDY, CULLEN worked on behalf of KENNEDY in the Los Angeles 
area.

On or about March 22 or March 23, 1968, CULLEN 
read an article in the "Herald Examiner” that Senator 
ROBERT F. KENNEDY was to make a campaign appearance 
at the Sportsmen’s Lodge Hotel, 12825 Ventura Boulevard, 
North Hollywood, California. This being close to CULLEN's 
home, the latter went to the Sportsmen's Lodge on March 24, 
1968, at approximately'' 7:00 p.m., to greet Senator ROBERT F. 
KENNEDY, who CULLEN had met during the 1964 KENNEDY presidential 
campaign.

Upon arrival of the Senator KENNEDY party at the 
Sportsmen’s Lodge Hotel, Senator KENNEDY recognized FRANK CULLEN 
asking the latter to direct him to the hotel room where KENNEDY 
was to stay. CULLEN accompanied Senator KENNEDY to the room 
assigned him on the fifth floor, possibly room 508. When 
Senator KENNEDY got to his room the question of a security 
guard came up and PIERRE SALINGER and a man named BRUNO with 
the KENNEDY party, asked CULLEN to stand by outside of the 
KENNEDY room on the fifth floor and act as a security guard. 
CULLEN agreed and one of the secretaries of Senator KENNEDY 
took CULLEN's name and address.
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Approximately 15 to 20 minutes after CULLEN 
became an active security’' guard; which would have been 
between 7:00 and 8:00 p.m.; a young man came up to the 
fifth floor on the elevator carrying what appeared to be 
a camera on a strap over his shoulder. He said to CULLEN 
that he wanted to take a picture of Senator KENNEDY. The 
object^ thought to be a camera; was about five inches by 
eight inches wide and three to four inches high. It was 
encased in a dark brown leather-type case. Wen advised 
that Mr. KENNEDY was not available and that the fifth floor- 
had been restricted; the young man was instructed to leave 
whereupon he declined and sat down on a chest in the hallway 
The Senator stepped out of his room to make an inquiry about 
the whereabouts of a certain pair of cufflinks. The young 
man was still in the hallway at this time.

Mr. JOSEPH GARSON; -who was one of the managers 
of the Sportsmen's Lodge Hotel; was present and asked CULLEN 
if he did not think that the young man v/anted more than 
a picture of KENNEDY. Consequently.; CULLEN asked the young 
man to get up from the chest and get on the elevator which 
he reluctantly did. CULLEN noted that this young man 
stayed in the elevator approximately 15 minutes going up 
and down and controlling the elevator.

CULLEN finally; after certain protests from the 
young man who claimed that CULLEN had no right to remove 
him from the hotel hallway; got the young man out of the 
elevator and completely out of the hotel and into the parkin 
lot. This was the last time CULLEN observed the young man 
and did not observe anyone else with the young man, nor did 
CULLEN ascertain the name of the young man or whether or not 
he had an automobile.

The young man was described by CULLEN as being 
a male white; 5'8''; 20 to 24 years of age; dark complexion; 
dark eyes; clean shaven; dark kinky curly hair; and not well 
groomed.
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Following the assassination of Senator ROBERT F. 
KENNEDY, Mr. CULLEN observed a picture of SIRHAN SIRHAN 
in the newspaper and noted a resemblance between the 
photograph and the young man who attempted to take a 
photograph of Senator KENNEDY at the Sportsmen's Lodge 
Hotel on the evening of March 24, 1968.

Mr. CULLEN said that he attempted to relay the 
information regarding the young man observed on March 24, 
1968, to PETER LAWFORD, actor and former brother-in-law of 
Senator KENNEDY. LAWORD, at the time, was associated with 
actor - producer JERRY LEWIS making a film at Columbia 
Pictures Studio in Hollywood. The call to this studio 
disclosed that PETER LAWORD was not available and the 
information was given by telephone to JERRY LEWIS by 
Mr. CULLEN to be passed on to PETER LAWORD .

A group of photographs containing photographs 
of SIRHAN SIRHAN, his brothers, ADEL, SHARIF, MUNIR, and 
SAIDALLAH, were exhibited to FRANK CULLEN, without identifying 
the photographs by first or last names. Mr. CULLEN examined 
the photographs carefully and selected the photograph of 
SHARIF SIRHAN as very closely resembling the young man 
who had attempted to photograph Senator ROBERT F. KENNEDY 
at the Sportsmen's Lodge Hotel on March 24, 1968.

It was noted at the time that CULLEN selected 
the photograph of SHARIF SIRHAN he was unable to talk, 
started to perspire and appeared to be visibly shaken. 
A lapse of approximately one and a half minutes followed 
before Mr. CULLEN acknowledged that he had become emotionally 
upset at seeing the photograph of SHARIF and believing that 
it was a photograph of the young man whom CULLEN had encountered 
on March 24, 1968. CULLEN noted that the hair on the young 
man in question at the Sportsmen's Lodge Hotel, as he recalled, 
looked more like the hair of SIRHAN SIRHAN as depicted in the 
photograph exhibited to 'aim, which photograph was taken by 
the Los Angeles Police Department on June 5^ 1968.
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Upon further examination of the photographs^ 
CULLEN said he was still of the opinion that the photograph 
of SHARIF more closely resembled the man in question at the 
Sportsmen’s Lodge Hotel.

Mr. CULLEN was of the opinion that Mr. JOSEPH 
GARSON should have some opinion in the matter as he had 
called GARSON following the assassination of Senator KENNEDY 
and they both agreed that the young man at the Sportsmen’s 
Lodge Hotel on March 24; 1968; attempting to photograph 
Senator KENNEDY; closely resembled the photographs of 
SIRHAN SIRHAN which had appeared in the newspapers on June 5; 
1968.
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Miss ONDINE VAUGHN, also known as Kathleen Vaughn, 
Room 236, Sunset Marguis Hotel, 1200 Alta Loma Drive, Los Angeles, 
California, actress and photographer, related the following:

She expects to be at the above address for two or 
three weeks and may go to New York City, where she can be 
reached at 170 West 73rd Street, Apartment 9-D, telephone 
787-5O87« She may remain in the Los Angeles area for a while 
longer and if so she can be reached at 22548 Pacific Coast 
Highway, Apartment 111, Malibu, California.

Miss VAUGHN, who'had been doing some free lance 
photography in New York and recently had a contract to do work 
for the ''New Yorker" magazine, had more recently been traveling 
with the Senator ROBERT F. KENNEDY campaign party. She was 
present in the Embassy Room at the Ambassador Hotel,.Los Angeles, 
California, -on the early morning of June 5, 1968. She did not 
see tiie shooting-'or-the immediate aftermath. She, at the time, 

• was- ip the press area overlooking the Embassy Room. She collected 
■ a number of photographs of the party in the Embassy Room which 
she sent to STEVE SHAPIRO in New York City, New York. He markets 
photographs and can be contacted through Black Star, 450 Park 
Avenue South, New York, New York.

The film still shots are in black and white. She 
expected to have copies of the film in two or three weeks. 
She will make the film available to the FBI if it is desired 
to.examine it.

Following examination of photographs of SIRHAN SIRHAN 
and his brothers, Miss VAUGHN said she had no recollection of 
having ever seen any of these persons at any time.
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BETTY BARRY, wife of GENE BARRY, actor, 809 Whittier
Drive, Beverly Hills, California, said she and her husband had 
attended the Senator ROBERT F. KENNEDY campaign party at the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, California, on the evening of 
June 4, 1968, and the early morning of June 5i 1968. They had 
been in the Embassy Room at the hotel at the time of the 
shooting of Senator KENNEDY and consequently had not observed 
it or the immediate aftermath.

During a period about half an hour before Senator
KENNEDY arrived for his speech in the Embassy Room, she was 
separated from her husband. She, at that time, observed a young 
man who resembled the photographs of SIRHAN SIRHAN. He was 
standing at the foot of some stairs which led from the Embassy 
Room to an area below where a number of Mexican Americans had 
assembled to welcome Senator KENNEDY. When standing in front 
of the podium from which Senator KENNEDY spoke, this stair would b< 
to the left rear of the podium and in the rear corner of the room.

Following examination of photographs of SIRHAN SIRHAN
and his brothers, she was of the opinion that the man she saw 
just standing at the foot of the stairs could have been SIRHAN 
SIRHAN. She could not say for sure. He had dark curly hair, 
was of swarthy complexion, and slight of stature.

The only thing she observed of possible note was a
young man who had earlier been trying to gain entrance to the 
Embassy Room at the main entrance. No one else was allowed in as 
the room was over crowded. He was white, age about 19 years, 
small, dark, and thin with curly hair. He was carrying what 
appeared to be campaign posters or literature. His dress was 
casual, detail not recalled. The Negro uniformed policeman on 
the door would not let him in. He asked Mrs. BARRY if she would 
help get him in. When she declined, he said when she went back 
to the KENNEDY group to tell Mr. KLINE that WAYNE was there and 
that KLINE would get him in. Mrs. BARRY located a Mr. KLINE, 
white, age in forties, wearing a white shirt, who had something 
to do with publicity for Mr. KENNEDY; and told him about WAYNE. 
Mr. KLINE said he did not know a WAYNE and took no action to aid 
WAYNE. The latter was not further observed by Mrs. BARRY.
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6/19/68

PHILLIPE KHANj a student and part-time employee 
of the Culver Theater in Culver City, California, who can 
be contacted through 105541 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, telephone 475"1849a advised the following:

Mr. KHAN had been contacted by telephone on 
June 7j 1968, from the apartment of his mother, TALAT KHAN, 
at the above address. He, at the time, advised that he had 
no knowledge of SIRHAN SIRHAN and had no recollection of 
ever seeing him around the Los Angeles Campaign Headquarters 
of Senator ROBERT F. KENNEDY. Mr. KHAN had worked briefly 
as a volunteer worker at this headquarters at 5615 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, on June 4, 1968. He had been 
assigned to the Telephone Room and had worked there from 
approximately 11:30 AM to 2:30 PM on that date.

Mr. KHAN was shown photographs of SIRHAN SIRHAN 
and his brothers, MUNIR SIRHAN, ADEL SIRHAN and SHARIF SIRHAN. 
He said that he had no recollection of ever seeing any of 
the individuals in these photographs around the Senator 
KENNEDY Campaign Headquarters in Los Angeles or elsewhere. 
Futher, he had never heard of any of these individuals prior 
to their recent publicity.

Mr. KHAN, who is of Iranian descent and who was 
noted to generally resemble the physical appearance of the 
current movie star OMAR SHARIF, was asked if anyone had ever 
told him whether or not he did resemble this actor. He 
replied yes, that a numberof people had remarked to the 
similarity of their appearance. He said at the time.hb- 
was working at the campaign headquarters, he was wearing 
a black and white stripe sport shirt and a white tennis 
sweater and tennis shoes.

Mr. KHAN said that he did not attend the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, i960, and the morning of June 55 1968.
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6/20/68

Mr. KHAIBAR KHAN, 1215 Ocean Avenue, Apartment 201, • 
Santa Monica, California, telephone EX 3“0227, advised the 
following:

With respect to the identity of the persons who 
Mr. KHAN was responsible for their appearance as volunteer 
workers at the Los Angeles Campaign Headquarters of Senator 
ROBERT F. KENNEDY on June 1, 1968, and June 4, 1968, he 
advised as follows:

The persons who actually worked there at his 
^^^^^^^his half-sister, MARYAM KOUSHAN^^^^^^i 

a his
school student, and his son, PHILLIPE KHAN, 

^c^Llege student. Another son, J. C. KHAN, did not work 
at the headquarters but did, on June 3, i960, drive MARYAM
to the headquarters where she was doing volunteer work.

Mr. KHAN explained that he had brought the above 
individuals with him at the time of interview and would have 
them available for any questions the Agents desired to ask 
them in his presence. Consequently, the above individuals 
were interviewed and shown photographs of SIRHAN SIRHAN and 
his brothers, ADEL, MUNIR and SHARIF, the results of which 
were reported separately.

On the late afternoon of June 4, 1968, Mr. KHAN 
had furnished a list of names of individuals to'the KENNEDY'
'Campaign Headquarters in Los Angeles who- he said would be 
available as volunteer workers in the November campaign 
of Senator KENNEDY. The address of these variou^ind^riduals 
ha^beer^urnished as care of Th^Khanpar Khan, 

telephone This is the address
of his divorced wife, TALAT KHAN, and ^^^^^| This 
procedure was taken because the majority of these individuals
are not in the Los Angeles area and some of them are not 
even in the United States but were expected to be here to 
do volunteer work for Senator ROBERT F. KENNEDY prior to 
the November Election.
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Of the persons whose names were furnished as 
November volunteer workers for KENNEDY who live in the 
Los Angeles area were as follows:

TALAT KHAN, mentioned above

M. DAJIMj a cousin

Mr. KHAN said that none of the persons whose 
names were furnished on June 4, 1968, as November volunteer 
workers had done any work at the KENNEDY Campaign Headquarters 
in Los Angeles during the June Primary Election.

It was pointed out by Mr. KHAN that he was a 
leader of the opposition to the Shah of Iran among Iranian 
nationals in the United States and that the persons that he 
recommended as volunteer workers were of Iranian background 
and that he did not desire to furnish their specific addresses 
for security reasons.

He was afraid of possible politically motivated 
reprisals against him and his associates due to the 
opposition to the policies of the Shah.

Mr. KHAN said that he did not desire to get mixed 
up in an affair involving the Arabian countries and the 
Jewish State as a result of the KENNEDY assassination, 
however, in the interest of justice, he was willing to 
cooperate with the FBI. Concerning any further thought he 
may have had on the possibility of SIRHAN SIRHAN conspiring 
with anyone in the shooting of Senator KENNEDY, he replied 
the only possibility concerned the person, LILLIAN LAWRENCE, 
whom he had referred to in his initial interview by the FBI 
in the presence of his attorney in Los Angeles on June 10, 
1968. He had just learned from sources he did not disclose 
that LILLIAN LAWRENCE had recently been on a trip to the 
Middle East. This, coupled with the previously 
furnished information regarding the mention of the name



of LILLY LAWRENCE by a man in the blue Volkswagen with a 
young girl near KENNEDY Campaign Headquarters on June 3$ 1968, 
looked familiar to him. Further, that this young man, 
unidentified, he felt quite sure he had seen before in 
New York and possibly in association with LILLIAN LAWRENCE 
and her husband. Further, that the young girl seen in the 
Volkswagen had on the late evening of June 4, 1968, been 
observed in the KENNEDY Campaign Headquarters standing very 
near to the individual who he thought to be SIRHAN SIRHAN, 
the details of which he had previously related. Also, that 
this young girl, when last seen on June 4, 1968, was wearing 
a dress, the upper portion of which, as best he could 
observe, was light in color and contained dark, either 
blue or black, dots on it.

He continued that though this was speculation, 
it might be significant if there was any actual connection 
between LILLIAN LAWRENCE, the Iranian national married to 
an American in New York, the young man he observed with the 
young girl in a blue Volkswagen outside the KENNEDY Head­
quarters and this same girl who was in the Volkswagen who 
was, the following day, seen at the KENNEDY Headquarters 
near the person thought to be SIRHAN SIRHAN.

Mr. KHAN reiterated that he did not actually see 
the young girl in question talking to the person thought to 
be SIRHAN at the headquarters but the two were standing face 
to face about two feet apart, the man thought to be SIRHAN 
near the water cooler and the girl by the coffee urn.

Mr. KHAN re-examined the photographs of SIRHAN 
SIRHAN and his brothers, ADEL, MUNIR and SHARIF, including 
a current photograph of the latter, and reached the conclusion 
he had never seen any of the individuals previously with the 
possible exception that he felt that he had seen SIRHAN SIRHAN 
as related above.

It was mentioned by Mr. KHAN that if anything 
ever developed from the information he furnished, he would
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not be willing to testify in a court of law with respect 
to SIRHAN without personally observing SIRHAN, With 
respect to the unknown girl in the Volkswagen^ he would 
also have to see any girl thought to be the same person 
before he could make any more positive identfication.




